
Rondvraag SGP

6 juli heeft de gedeputeerde een overleg gehad met de groene boa's en met de terreinbeheerders. 
Zijn daar voor de Staten relevante dingen uitgekomen?


